
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. november 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 83 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 83:  

”Vil ministeren oplyse, i hvor mange sager der blev truffet afgørelse om at påbegyn-

de/give afslag på hormonbehandling af transkønnede i henholdsvis 

2013, 2014 og 2015 (pr. primo november). ” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen har ministeriet indhentet bidrag fra Region Hovedstaden. Re-

gion Hovedstaden oplyser i deres bidrag følgende: 

 

”Region Hovedstadens Psykiatri har ikke mulighed for at oplyse de eksakte tal på 

baggrund af eksisterende registreringer. Jf. svar på spørgsmål 82. Der gives dog færre 

afslag nu end tidligere og størstedelen af de, der ønsker hormoner, henvises til hor-

monbehandling.” 

 

Jeg kan henholde mig til ovenstående. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde      /      Mathias Ørberg Dinesen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 
DK-1057 København K 

 
T +45 7226 9000 
F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  
W sum.dk 
 

 
Dato: 14. december 2015 
Enhed: Sygehuspolitik 

Sagsbeh.: DEPMDI 
Sagsnr.: 1507035 
Dok. nr.: 1840310 
 

Sundheds- og Ældreudvalget 2015-16
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 83
Offentligt


